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ZÁPISNICA 

 z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Tovarnom pre volebné 
obdobie 2022 – 2026 konaného dňa 14. decembra 2022 (streda) 
o 17:30 hod. v priestoroch rokovacej miestnosti obecného úradu. 

 
 

Návrh programu: 
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Schválenie programu zasadnutia 
3. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
4. Všeobecne záväzné nariadenie obce Tovarné č. 3/2022 o miestnom poplatku 

za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Tovarné 
5. Dodatok č. 3 ku Všeobecne záväznému nariadeniu obce Tovarné č. 3/2018 o 

výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v 
školskej jedálni 

6. Dodatok č. 1 ku Všeobecne záväznému nariadeniu č. 4/2021 o výške 
príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o prevádzke materskej školy 
v čase školských prázdnin. o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 
na činnosť školského klubu detí  

7. Určenie jednotlivých komisií a návrh členov komisií 
8. Oboznámenie sa s rokovacím poriadkom OZ Tovarné 
9. Zásady odmeňovania poslancov OZ a členov komisií – schválenie výšky 

odmeny poslancov OZ a členov komisií 
10. Určenie priorít na r. 2022 – 2026 – investičné a neinvestičné zámery 

smerujúce k rozvoju obce 
11. Schválenie platu starostu obce Tovarné 
12. Rôzne – Nové VO na  stavebné práce - Zberný dvor v obci Tovarné, 

Tovarnianska koleda –  18.12.2022, Dotácie z rozpočtu obce Tovarné  
13. Záver 

            

Prítomní: 
 
Starostka:   PaedDr. Kvetoslava Mižáková  
Poslanci: Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra 

Dudová, Martin Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč 
Hostia:  - - -  
Zapisovateľ:   Jana Dudová – ekonómka obce 
 
Neprítomní:  - - -  
 
Ospravedlnení: - - -  
 
Bod programu č. 1: Otvorenie zasadnutia 
 



 2 

 2. zasadnutie obecného zastupiteľstva začalo o 17:34 hod. v rokovacej miestnosti 
(sobášna miestnosť) s účasťou prítomných viď. vyššie a prezenčná listina. Zasadnutie 
otvorila starostka obce PaedDr. Kvetoslava Mižáková a privítala prítomných poslancov a 
zapisovateľku.  Starostka obce skonštatovala, že zasadnutie je uznášania schopné.  
 
Bod programu č. 2: Schválenie programu zasadnutia 
 
 Starostka uviedla, že návrh programu bol každému doručený v stanovenej lehote 
a aj zverejnený na úradnej tabuli. Poslanci boli vyzvaní k doplneniu alebo zmene návrhu 
programu. Žiadny z poslancov nenavrhol zmenu programu, ani program nedoplnil. 
Starostka navrhla doplniť program o bod 12 za bodom 11: Verejné obstarávanie na 
techniku – Zberný dvor v obci Tovarné. OZ pristúpilo k schváleniu programu zasadnutia. 
 
OZ schvaľuje navrhovaný program zasadnutia podľa poradia a pozvánky: 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
OZ schvaľuje doplnený program zasadnutia podľa poradia: 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Program: 
  

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Schválenie programu zasadnutia 
3. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
4. Všeobecne záväzné nariadenie obce Tovarné č. 3/2022 o miestnom poplatku 

za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Tovarné 
5. Dodatok č. 3 ku Všeobecne záväznému nariadeniu obce Tovarné č. 3/2018 o 

výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v 
školskej jedálni 

6. Dodatok č. 1 ku Všeobecne záväznému nariadeniu č. 4/2021 o výške 
príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o prevádzke materskej školy v 
čase školských prázdnin. o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na 
činnosť školského klubu detí  

7. Určenie jednotlivých komisií a návrh členov komisií 
8. Oboznámenie sa s rokovacím poriadkom OZ Tovarné 
9. Zásady odmeňovania poslancov OZ a členov komisií – schválenie výšky 

odmeny poslancov OZ a členov komisií 
10. Určenie priorít na r. 2022 – 2026 – investičné a neinvestičné zámery 

smerujúce k rozvoju obce 
11. Schválenie platu starostu obce Tovarné 
12. Verejné obstarávanie na techniku – Zberný dvor v obci Tovarné 
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13. Rôzne – Nové VO na  stavebné práce - Zberný dvor v obci Tovarné, 
Tovarnianska koleda –  18.12.2022, Dotácie z rozpočtu obce Tovarné  

14. Záver 
 

Bod programu č. 3: Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
 

Starostka obce a poslanci obecného zastupiteľstva pristúpili k voľbe návrhovej 
komisie a určeniu overovateľov zápisnice. Poslanci po dohode schválili pána poslanca  
Jozefa Kožeja a pána poslanca Miroslava Lukáča do návrhovej komisie a určili za 
overovateľov zápisnice pána poslanca Martina Hrica a pána poslanca Tomáša Babinčáka. 
 
OZ  schvaľuje návrhovú komisiu a určuje overovateľov zápisnice. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 4: Všeobecne záväzné nariadenie obce Tovarné č. 3/2022 o miestnom 
poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Tovarné                                            
                                         
 Starostka sa opýtala poslancov, či sa chcú niečo ohľadom VZN opýtať, či majú 
pripomienky. Konštatovala, že predložený návrh VZN bol v stanovenej lehote zverejnený 
na úradnej tabuli a webovom sídle obce.  
 
Slavomír Duda: opýtal sa, či koeficient 1 nie je pre právnické osoby vysoký.  
Starostka: uviedla, že nie, niektoré obce majú ešte vyšší.  
  
OZ sa uznáša na VZN obce Tovarné č. 3/2022 o miestnom poplatku za komunálne odpady 
a drobné stavebné odpady na území obce Tovarné. 
 
 Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 5: Dodatok č. 3 ku Všeobecne záväznému nariadeniu obce Tovarné č. 
3/2018 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v školskej 
jedálni             
                            

Starostka oboznámila poslancov s výsledkom porady, ktorá sa konala v obci Dlhé 
Klčovo, kde sa hovorilo o zvýšení pásma stravovania. Konštatovala, že dotácia na stravu 
dieťaťa v hmotnej núdzi zostáva 1,30 € na jedného stravníka. Poslanci nemali k návrhu 
dodatku pripomienky.  
 
OZ  sa uznáša na Dodatku č. 3 ku Všeobecne záväznému nariadeniu obce Tovarné č. 
3/2018 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v školskej 
jedálni.         
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 Hlasovanie:  
 Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 

Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
 Proti: 0 
 Zdržalo sa: 0 

 
Bod programu č. 6:  Dodatok č. 1 ku Všeobecne záväznému nariadeniu č. 4/2021 o 
výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o prevádzke materskej školy v čase 
školských prázdnin, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť 
školského klubu detí 
 
 Starostka sa opýtala poslancov, či súhlasia s uvedenou výškou poplatku v MŠ 
10,00 € a v ŠKD 7,00 €.  Uviedla, že predmetný dodatok bol zverejnený a im doručený na 
emailové adresy. Obci neboli doručené žiadne pripomienky. Spomenula, že niektoré 
obce majú aj vyšší poplatok. Poslanci na výšku poplatkov nemali námietky.  
 
OZ  sa uznáša na Dodatku č. 1 ku Všeobecne záväznému nariadeniu č. 4/2021 o výške 
príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o prevádzke materskej školy v čase školských 
prázdnin, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu detí 
– príspevok v MŠ zvyšuje na sumu 10,00 €/1 dieťa a príspevok v ŠKD na sumu 7,00 €/1 
dieťa.   
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 7:  Určenie jednotlivých komisií a návrh členov komisií 
 
 Starostka uviedla, ktoré komisie sú zo zákona pre obec povinné. Následne vyzvala 
poslancov, aby navrhli členov do jednotlivých komisií. Prebehlo zriaďovanie komisii 
a voľba predsedov a návrh členov.  
 
OZ zriaďuje komisiu výstavby a územného plánovania  a volí: 

a) predsedu komisie: p. Martin Hric  
b) členov komisie – poslancov: p. Ľubomír Baník, p. Slavomír Duda, p. Tomáš Babinčák,  

Mgr. Ľubomíra Dudová,  odborníkov z radov obyvateľov obce: p. Anton Duhoň 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
OZ zriaďuje komisiu ochrany verejného poriadku, ochrany životného prostredia 
a protipožiarnej ochrany a volí: 

a) predsedu komisie: p. Mgr. Jozef Kožej 

b) členov komisie – poslancov: p. Slavomír Duda, odborníkov z radov obyvateľov obce: 

p. Jozef Suchý, p. Katarína Baková 
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Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
OZ zriaďuje komisiu pre kultúru a šport a volí: 

a) predsedu komisie: p. Mgr. Ľubomíra Dudová  

b) členov komisie – poslancov: p. Tomáš Babinčák, odborníkov z radov obyvateľov obce: 

p. Miroslav Alexovič  

 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
OZ zriaďuje komisiu na ochranu verejného záujmu pri výkone verejných funkcionárov 
a volí:  

a) predsedu komisie: p. Ing. Miroslav Lukáč 

b) členov komisie – poslancov: p. Mgr. Ľubomíra Dudová, p. Ľubomír Baník, p. Slavomír    

           Duda, p. Tomáš Babinčák, p. Martin Hric, p. Mgr. Jozef Kožej 

 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 8:  Oboznámenie sa s rokovacím poriadkom OZ Tovarné 
  

Starostka predložila poslancom Rokovací poriadok Obecného zastupiteľstva 
v Tovarnom a opýtala sa prítomných poslancov, či chcú v ňom niečo zmeniť. Nikto 
s poslancov nechcel doplniť alebo zmeniť Rokovací poriadok.  
 
OZ berie na vedomie Rokovací poriadok Obecného zastupiteľstva v Tovarnom. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 9:  Zásady odmeňovania poslancov OZ a členov komisií – schválenie 
výšky odmeny poslancov OZ a členov komisií 
  

Starostka sa opýtala poslancov, či chcú zmenu v odmeňovaní a vyzvala ich 
k návrhom. Poslanci sa uzhodli, že všetko zostáva tak ako po minulé roky.    
 
OZ  berie na vedomie zásady odmeňovania poslancov OZ a členov komisií bez zmeny: 

• odmena za štvrťrok poslanca OZ vo výške 208,06 € brutto 
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• odmena za štvrťrok zástupcu starostky vo výške 312,07 € brutto 
• členovi komisie, ktorý nie je poslancom OZ za účasť na zasadnutí vo výške 13,86 € 

brutto 
• zapisovateľovi zápisnice z rokovania OZ za každú zápisnicu vo výške 27,72 € brutto 
• zapisovateľovi zápisnice zo zasadnutia komisie a pracovných skupín odmenu za 

každú zápisnicu vo výške 6,93 € brutto. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 10:  Určenie priorít na r. 2022 – 2026 – investičné a neinvestičné 
zámery smerujúce k rozvoju obce 
  

Starostka vyzvala poslancov, aby predniesli svoje návrhy, respektíve zámery, 
ktoré povedú k rozvoju obce.   
 
Martin Hric: navrhuje výmenu kotlov vo všetkých budovách. 
Slavomír Duda: súhlasí, možno by sa dosiahla úspora 40%, ale navrhuje to rozdeliť na 
aspoň 4 roky. 
Martin Hric: tiež súhlasí s rozdelením a navrhuje zistiť možnosti.  
Slavomír Duda: uviedol, že netreba chodiť ďaleko, zistiť to u pána S. D. Už to navrhoval 
aj v predošlom volebnom období, že treba dokončiť odtokový kanál pri parku, t. j. 
vymeniť staré kocky za nové. 
Starostka: súhlasila, že to treba určite urobiť.  
Slavomír Duda: navrhuje dokončiť chodník ku križovatke.  
Starostka: uviedla, že chce zvolať jednanie so Správou a údržbou ciest ohľadom 
chodníka a aj kruhového objazdu.  
Tomáš Babinčák: opýtal sa, či by bolo možné rozšíriť intravilán obce vzhľadom na 
skutočnosť, že sa kupujú pozemky za účelom budúcej výstavby. 
Starostka: uviedla, že ešte je potrebné doriešiť odkúpenie pozemku od pána K., keďže 
ponuka platí len do konca roka.  
 
Prebehla debata o možnostiach realizácie chodníka pre peších smerom na križovatku.  
 
Martin Hric: vyhlásil, že pre neho je prioritou číslo jeden cesta od súp. čísla 206 až dole, 
ktorá je v katastrofálnom stave.  
Slavomír Duda: súhlasil, že cesty sú aj pre neho prioritou a to konkrétne tá od súp. č. 
206, cesta od mosta od súp. č. 40 smerom hore a cesta od súp. č. 73 smerom dole. 
Martin Hric: ešte spomenul, že by bolo potrebné poriešiť odtok vody pri pani I., lebo pri 
prívalových dažďoch jej všetka voda ide na plot. Nie je to tak o financiách, ale skôr 
o práci.   
Ľubomír Baník: navrhuje nejakým spôsobom zrekonštruovať budovu bývalej MŠ.  
Starostka: súhlasila a uviedla, že ohľadom toho bude mať stretnutie. Snaha obce bude 
rekonštrukciu realizovať cez projekt, pričom spoluúčasť obce by nebola žiadna, dokonca 
by obci preplatili aj projektovú dokumentáciu.  
 
Prebehla debata o možnostiach a prioritách obce so zreteľom na finančné možnosti 
obce.  
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Mgr. Jozef Kožej: opýtal sa na možnosť dokúpenia frézy na sneh.  
Martin Hric: informoval sa ako je to so zimnou údržbou miestnych komunikácii 
a chodníkov.  
Starostka: odpovedala, že zháňa, zatiaľ nemá nikoho.  
 
Prebehla debata o možnostiach.  

 
OZ  určuje priority na roky 2022 – 2026: 

• výstavba zberného dvora v obci Tovarné 
• výstavba 15 – bytového nájomného domu 
• oprava budovy bývalej MŠ 
• oprava miestnych komunikácií 
• zníženie energetickej náročnosti budov 

 
Bod programu č. 11:  Schválenie platu starostu obce Tovarné 
 

Starostka informovala podľa akého zákona sa vypočíta plat starostu a uviedla 
výšku platu z minulého obdobia. 
 
Slavomír Duda: navrhuje navýšiť oproti minulému volebnému obdobiu, keďže bola 
zvolená aj na ďalšie volebné obdobie a sú za ňou vidno výsledky.  
Starostka: uviedla, že ona je spokojná a navýšenie nie je potrebné.  
Martin Hric: povedal, že uvidia, ale najprv je potrebné splniť priority, ktoré si obec 
určila. 
Ľubomír Baník: uviedol, že sa uvidí, keď prídu od Štatistického úradu počty 
obyvateľov, možno obec prekročí 1000 obyvateľov.  
Martin Hric: spomenul, že sa dá schváliť aj odmena. 
Slavomír Duda: poznamenal, že schvaľovanie platu je chúlostivá záležitosť a pochybuje 
že sa k tomu vrátia.  
 
Zostalo pri poslednom návrhu z minulého volebného obdobia. 
 
OZ určuje základný plat starostky obce s navýšením o 20%. 
 
 Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 12: Verejné obstarávanie na techniku – Zberný dvor v obci Tovarné 
 
 Starostka predložila cenové ponuky, ktoré obec obdŕžala a to 2 500,00 € a druhá 
1 200,00 € - VO by začal v januári. Požiadala poslancov, aby rozhodli. Prebehla rozprava 
ohľadom techniky a zberného dvora. Uzhodli sa, že využijú ponuku za 1 200,00 €.  
 
OZ schvaľuje realizovať proces verejného obstarávania na techniku pre Zberný dvor v obci 
Tovarné vo výške 1 200,00 €. 
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 Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 13: Rôzne – Nové VO na  stavebné práce - Zberný dvor v obci Tovarné, 
Tovarnianska koleda –  18.12.2022, Dotácie z rozpočtu obce Tovarné  
 
 Starostka predložila na schválenie úhradu nového verejného obstarávania na 
stavebné práce zberného dvora vo výške 1 400,00 €.  
 
OZ schvaľuje úhradu nového verejného obstarávania na stavebné práce – Zberný dvor 
v obci Tovarné vo výške 1 400,00 €. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
 Starostka uviedla, že 18. 12. 2022 o 15:00 hod. sa uskutoční obecná akcia 
s názvom Tovarnianska koleda v parku pri Betleheme. Rozsvieti sa stromček, povešajú 
sa ozdoby a zaspieva sa koleda.  
 
OZ berie na vedomie uskutočnenie obecnej akcie s názvom Tovarnianska koleda, ktorá sa 
uskutoční dňa 18.12.2023 o 15:00 hod.  
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
   Starostka vymenovala od koho boli doručené žiadosti o dotáciu z rozpočtu obce 
a v akých výškach. Prebehla rozprava.  
 
OZ berie na vedomie žiadosti o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na rok 2023. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 14: Záver 
 
 Po naplnení všetkých bodov programu starostka obce vyhlásila rokovanie 
obecného zastupiteľstva za ukončené a poďakovala všetkým prítomným za účasť.  
Koniec zasadnutia OZ o 20:18 hod.  
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Starostka obce: PaedDr. Kvetoslava Mižáková   ........................................................... 
 
Zapisovateľka: Jana Dudová     ...........................................................                  
 
Overovatelia:  Martin Hric     ........................................................... 
 
                            Tomáš Babinčák                               ........................................................... 
 

 

 

 

 

 


